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Az Országgyűlés Másszabálya 01 .F-ának (2) bekezdésében foglaltak szerint hozzám intézett
,, ogö k-e valaha a baja' eikerölő utakat?" című frCt4126_ számú írásbeli kérdésére a
következe választ adom :

A területfejlesztés és egy térség felemelkedésének fontos feltétele a megfelelő infrastruktúra
megteremtése, ezen belűi a közúti rnegközelfthetóség kellő színvonalú biztosítása_ A
Kormérry iCtezetcet szerrr előtt tartva döntött a 100412007 . (l. 30.) határozatában a 2007-
2013- közötti időszakban megvaiósitani tervezett közlekedésfejlesztési projektek indikatí v
listájáról (Ki zOP)_ Jelenleg a legfontosabb stratégiai célunk az áruszállítási útvonalaka t
biztosító tranzithálózat kiépítése . Ezzel és a költségvetési korlátokkal összefüggésben a
program meghatározása a fejlesztési célok racionalizálását és esetenként a korábbiakba n
tervezett projekt-ütemezések módosítását tette szükségessé .

A bajsut etkerü>A5 utak rendszerének még hátra láva építési ütemet kőztél ez egyik
legindokoltabb az észak-keleti elkerülő szakasz, amely a 2008-ig meginditandá colok között
– az ún . .Aktsiótervet meghatározó külön kormányhatározat mellékletében – szerepel .
Optimális előrehaladás esetén — a közösségi támogatási szerződés előkészítésének és a
közbeszerzésnek az időszükségletét figyelembe véve — a beruházás 2008 . áprilisában
kezdődhet meg, a befejezés pedig 2009 . Ill . negyedévre várható .

A bajai c élt elWer0lá szakasz kiépítése — e szakmai, regtarrélís és társadalmi egyeztetése k
alapján — nem szerepel a KözOP-ban, mivel az elkerül ő ütrendszer ezen szakaszána k
tehermentesítő hatása kevésbé jelentős a váras hálózata szempontjából . Ezért
megvalósítása 2013 . után várható .

Az 51 . számú főút Baja és országhatár közötti szakaszán a forgalom mértéke és összetétel e
alapján jefentósefirka fejlesztés nem indoktat . A hercegszántói határátkelőhely áruforgalomra
történő bővítéséig ez a kapcsolat gyakorlatilag csak a helyi és kistérségi forgalmat bonyolítj a
,te, amely a bajai ~őt,- és ~forgalommal jellemezhető . Ettől függetlenül a beruházó a
hálózatfejlesztési elképzelésekben valóban mér több éve szerepel és a megvalósítá s
indokoltsága hosszabb távon nem kétséges .
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